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در راستای توسعه گردشگری صنعتی؛
موزه چاه شماره یك مسجدسلیمان آماده بازدید عموم 

علاقه مندان میراث صنعتی می باشد
مسئول موزه نفت مسجدسلیمان از آماده بودن 
موزه چاه شماره یک مسجدسلیمان برای بازدید 

عموم علاقه مندان میراث صنعتی خبر داد .
مسئول موزه نفت مسجدسلیمان از آماده بودن موزه چاه 
شماره یک مسجدسلیمان برای بازدید عموم علاقه مندان 
میراث صنعتی خبر داد .فرید کاوش در تکمیل این خبر 
افزود:با ارایه درخواستی از سوی موزه نفت مسجدسلیمان 
و موافقت مدیرعامل شــرکت بهره برداری نفت و گاز 

مسجدسلیمان، این مکان تاریخی  آماده سازی و آماده بازدید علاقمندان به تاریخچه اکتشاف 
و فعالیت صنعت نفت ایران می باشد .وی ادامه داد: همشهریان، میهمانان و گردشگران گرامی 
می توانند در فصل زمستان همه  روزه از ساعت ۹ تا ۱۷ از این مجموعه منحصر بفرد صنعتی  بازدید 
نمایند.وی تصریح کرد :  چاه شماره یک مسجدسلیمان بعنوان نخستین چاه نفت خاورمیانه، اثری 
بسیار مهم در تاریخ صنعت نفت و سیاست کشورمان و جهان است که با فوران آن در سحرگاه 
پنجم خرداد ماه سال ۱۲۸۷ خورشیدی، عصر نفت در ایران و خاورمیانه آغاز شد و تحولات مهمی 
متعاقب آن رخ داد.وی در پایان از مهندس علیرضا هیهاوند مدیرعامل شرکت بهره برداری نفت و 
گاز مسجدسلیمان  و سعید آتش بار رییس موزه های مناطق نفتخیز جنوب بخاطر توجه به میراث 

صنعتی و گسترش گردشگری صنعتی مسجدسلیمان تشکر نمود.

 کسب رتبه برتر مخابرات منطقه گلستان
VDSL در واگذاری سرویس 

مخابرات منطقه گلســتان در واگذاری سرویس vdsl  رتبه برتر کشوری را 
کسب کرد .در گزارش ارزیابی مخابرات مناطق که در جلسه شورای مدیران 
مخابرات کشور ارائه شد ، شاخص های ارزیابی تشریح و امتیازات مناطق 

مخابراتی اعلام شد .
در ارزیابی عملکرد مخابرات مناطق در ۱۰ ماهه اول سال ۱۴۰۱ ، شاخص های دایری ، تلفن 
ثابت و sipphone ،دایری ADSL،ftth و خدمات دیتا همینطور خالص ســرویس های 
فوق بررسی و مخابرات منطقه گلستان با عملکرد مناسب در تمامی شاخص ها ، رتبه برتر را در 
واگذاری سرویس vdsl  کسب کرده است .دکتر غلامعلی شهمرادی که در حاشیه این جلسه 
سخن می گفت : با تاکید بر ارائه سرویسهای اینترنت پرسرعت و ضرورت تغییر و بروز رسانی 
سرویس ها به سمت نیاز و درخواست مشتریان ، بر تلاش های انجام شده در راستای ارائه خدمات 
و سرویس های مناسب و با کیفیت اشاره کرد و افزود : اینترنت بعنوان نیاز اساسی مردم در شرایط 
کنونی مســئولیت مخابرات را در واگذاری آن در تمام نقاط استان سنگین تر کرده و به عنوان 

متولی ارتباط رسانی ، برنامه ریزی و تلاش حداکثری در این زمینه را مستمرا در دستور کار دارد.

آغاز نهضت جهادی مخابرات در شهرستان مینودشت
نهضت جهادی توسعه فیبرنوری )نجما( در شهرستان مینودشت آغاز شد .به 
گزارش اداره روابط عمومی مخابرات منطقه گلستان طرح توسعه فیبرنوری 

)تحت عنوان نجما (در شهرستان مینودشت آغاز بکار کرد .
مهندس علی عباسی رئیس اداره مخابرات شهرستان مینودشت با بیان این مطلب که طرح 
توســعه فیبر در این شهرستان از ۲۴ متری شهرک رزمندگان که فاقد هرگونه امکانات تلفن 
ثابت بوده آغاز شده افزود :با اجرای این طرح اهالی منطقه مذکور می توانند از اینترنت پرسرعت 
مخابرات بهره مند شوند .وی ازمکان هایی همچون ۳۰ متری الغدیر – خیابان پاسداران -خیابان 
شهید اوینی و خیابان سیدجمال الدین نام برد  وگفت : بسرعت در حال توسعه فیبرنوری  برای 
خدمت رسانی با کیفیت تر به مردم وسازمان هایی که درخواست کننده می باشند هستیم وتغییر 
زیرساخت به فیبرنوری برای ارائه خدمات وسرویسهای بروز وموردنیاز مشتریان با برنامه ریزی 

مدون وپشتیبانی ستاد مخابرات در استان در حال انجام است .

صرفه جویی 10 میلیارد ریالی با انجام عملیات فنی 
تخصصی در شرکت نفت و گاز مسجدسلیمان

کارکنان متعهد و متخصص شــرکت بهره 
برداری نفت و گاز مسجدسلیمان موفق شدند 
طی یک عملیــات فنی/تخصصي مربوط به 
چرخاندن تاج چاه گازي، به میزان10 میلیارد 
ریال در انجام عملیات و هزینه هاي مرتبط، 

صرفه جویی نمایند .
کارکنان متعهد و متخصص شرکت بهره برداری نفت 
و گاز مسجدسلیمان موفق شــدند طی یک عملیات 

فنی تخصصي مربوط به چرخاندن تاج چاه گازي، به میزان ۱۰ میلیارد ریال در انجام عملیات 
و هزینه هاي مرتبط، صرفه جویی نمایند . کارکنان مهندسی تولید مدیریت امور فنی این شرکت 
پس از اتمام عملیات تعمیر با دکل و ایمن ســازی یکی از چــاه های گازي و در حین نصب 
تسهیلات سرچاهی متوجه شدند که زاویه نصب تاج چاه با امتداد نصب تسهیلات مناسب نبوده 
و تاج چاه می بایست ۹۰ درجه چرخانده شود. پس از برگزاري جلسات فني و هماهنگی های به 
عمل آمده با کارشناسان و مسئولین شرکت ملی مناطق نفتخیز جنوب، مقرر شد که ضمن تأمین 
۱5۰۰ بشکه آب نمک، 5۰۰ بشکه آب خام و با حضور دو دستگاه پمپ تراک، اقدام به کشتن 
چاه شده و سپس با نصب دو عدد مسدودکننده و بررسی و پایش فشار چاه، اقدام به چرخش تاج 
چاه شود و پس از آن مجدداً مسدود کننده ها خارج و چاه زنده سازی گردد.همکاران مهندسي تولید 
این شرکت ضمن بررسی و پایش فشار تاج چاه و عملکرد نشت بندی شیرهای اصلی بالایی و 
ایمنی درون چاهی، اعلام نموده که نیازی به اقدام و صرف هزینه و وقت زیاد نبوده و عملیات 
چرخاندن تاج چاه را با بستن شیر اصلی بالایی و پائینی و شیر ایمنی درون چاهی، به طور ایمن 
و با موفقیت انجام دادند.با انجام این عملیات جهادي، ۱۰ میلیارد ریال در هزینه هاي مربوطه 

صرفه جویي گردید.

 فارغ التحصیلان  دانشگاهی 
برای شاغل شدن سراغ کسب مهارت بروند!

استاندار البرز گفت: فارغ التحصیلان دانشگاه ها باید به مهارت های مختلف 
مجهز شوند تا براحتی به اشتغال مناسب دست یابند.

مجتبی عبداللهی، استاندار البرز، در جلسه قرارگاه اشتغال استان که در سالن شهدای دولت استانداری 
برگزار شد، با اشاره به ضرورت اهتمام ویژه مدیران برای ایجاد بسترهای اشتغال در استان، گفت: پیرو 
بیانات مقام معظم رهبری )مدظله العالی( مکلف به اقدامات ویژه برای ایجاد اشتغال شده ایم، بنابراین 

باید با تلاش شبانه روزی برای تحقق اهداف، برنامه ریزی کنیم.
وی ادامه داد: بر این اساس استان البرز باید ۶۲ هزار شغل ایجاد کرده و در سامانه رصد ثبت کند.
عبداللهی گفت: بر این باور هستم استان با توجه به ظرفیت های فراوانی که در بخش های مختلف 
دارد، می تواند از تعداد مقرر، فراتر رود.وی افزود: اکنون تمامی شهرک صنعتی استان به نیروی کار 
نیاز دارند که باید با فرهنگ سازی، آموزش و ایجاد بسترهای اتصال کارجو به کارفرما، این نیاز را 
برطرف کنیم.استاندار البرز گفت: فارغ التحصیلان دانشگاه ها باید به مهارت های مختلف مجهز 
شــوند تا براحتی به اشتغال مناسب دست یابند.وی افزود: خانواده ها باید به این درک از بازار کار 
برسند که شغل های ستادی و اداری برای تمامی متقاضیان اشتغال، وجود ندارد.عبداللهی گفت: 

کمیته اشتغال جوانان ذیل قرارگاه اشتغال تشکیل شود و گزارشی از روند امور این بخش ارائه دهد.

اخبار کوتاه 

تبریز – مسلمی : رئیس هیات نظارت 
بر انتخابات دهمین دوره انتخابات هیات 
نماینـدگان اتـاق بازرگانـی تبریز از 
آغاز ثبت نام داوطلبان عضویت در این 

هیات خبر داد.
صابر پرنیان اظهار کرد: با توجه به شرایط اعلام 
شده، داوطلبان عضویت در هیات نمایندگان اتاق 
بازرگانی می توانند از سـاعت ۸ صبـح روز سـه 
شـنبه چهارم بهمن تا پایان روز ۱۱ بهمن نسـبت 
بـه اعلام کاندیداتـوری و ثبـت نـام در سایت 

election.iccima.ir اقـــدام کنند. وی اعلام کرد: انتخابات دهمین دوره 
هیـات نماینـدگان اتـاق بازرگانـی، صنایـع، معـادن و کشـاورزی تبریز از سـاعت 

۸ تا ۱۸ روز چهارشـنبه دهم اسفند ماه برگزار می شود.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت آذربایجان شرقی با اشاره به شـرایط تعیین 
شده برای داوطلـبان عضویـت در هیـات نمایندگان گفت: داشتن کارت عضویت 
معتبر حقیقی و یا حقوقی با حداقل ۲ سال سابقه عضویت پیوسته و یا ناپیوسته، 
عدم ســابقه ورشکستگی به تقصیر و تقلب و عدم محکومیت به مجازاتی که 
موجب محدودیت از حقوق اجتماعی می شود، از جمله شرایط عضویت در هیات 

نمایندگان اتاق بازرگانی است.
وی همچنین با اشاره به شرایط احـراز اهلیـت 
تجـاری و یـا فعالیـت اقتصـادی خاطرنشان کرد: 
ارائه مستندات حداقل فروش ۱5 میلیارد تومانی در 
یک سال بر اساس اظهارنامه های مالیاتی، ارائه 
لیست پرداخت حق بیمه شاغلان تامین اجتماعی 
حداقل ۲۰ نفر شاغل در یک سال، ارائه گواهی 
انتخاب به عنوان صادر کننده یا تولید کننده نمونه 
در سطح استانی و یا ملی از دیگر موارد مطرح شده 

برای عضویت است.
دور قبلی انتخابات هیات نمایندگان اتاق تبریز اسفند سال ۱۳۹۷ برگزار شد.

اتاق بازرگانی تبریز با قدمتی بیش از یک ســده از قدیمی ترین تشکل های 
تجاری کشور و با سابقه ای طولانی در خیابان ارتش شمالی شهر تبریز واقع است 

که در ابتدا با عنوان اتاق تجارت تبریز تاسیس شده است.
تاریخ تأسیس اتاق تجارت در تبریز به سال ۱۲۸5 هجری خورشیدی بر می گردد 

و اولین اتاق تجارت در کشور محسوب می شود.
۱5 نفر به مدت ۴ سال برای حضور در هیات نمایندگان اتاق بازرگانی، صنایع، 

معادن و کشاورزی تبریز انتخاب می شوند. 

تبریز – مسلمی : معاون امور مشترکان 
و درآمــد شــرکت آب و فاضــلاب 
آذربایجان شرقی از معافیت تعداد 1۶ 
هزار و ۴۳۶ نفر از مددجویان بهزیستی 
استان از پرداخت هزینه های آب بها و 
دفع فاضلاب به دلیل مصرف زیر الگوی 

مصرف خبر داد.
علی یوسف زاده در نشست مشترک با رئیس 
اداره فناوری اطلاعات، امنیت فضای مجازی، 
تحول اداری و توسعه خدمات اداره کل بهزیستی 

آذربایجان شرقی، افزود: علاوه بر اعمال معافیت های فوق، ۸۰۲ میلیون ریال 
تخفیف نیز برای آب بهای مددجویان بهزیستی اعمال شده است.

وی با اشــاره به برخورداری تعداد ۳۶ هزار و ۱۸۰ نفر از مددجویان بهزیستی 
از خدمات شــرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی، راه اندازی سامانه جدید 
بهزیستی Sam.behzisti.net را عاملی در راستای افزایش سرعت به روز 
رسانی اطلاعات مددجویان در شرکت آبفا دانست و ابراز امیدواری کرد این امر 

موجب ارتقای رفاه مددجویان شود.
یوســف زاده با تاکید بر لزوم حمایت های مادی و معنوی از اقشــار ضعیف 

وآسیب پذیر جامعه، ادامه داد: اداره کل بهزیستی 
استان می تواند با دسترسی به سیستم یکپارچه 
و دقیق امور مشترکین آبفای، آمار و مشخصات 

افراد تحت پوشش را مشاهده و پیگیری کند.
رییــس اداره فناوری اطلاعات بهزیســتی 
آذربایجان شــرقی نیز در این نشست ضمن 
قدردانی از همکاری ســازمان آب و فاضلاب 
اســتان در خصوص فرآیند معافیت مشترکان 
مددجوی بهزیستی که میزان مصرف کمتر از 
الگو دارند، گفت: مددجویان بهزیستی با مراجعه 
به آدرس اینترنتی https://services.abfaazarbaijan.ir/ قســمت 
خدمات الکترونیکی مشترکین می توانند از آخرین وضعیت مصرفی و قیمت 
آب بهای خویش مطلع شــده و با رعایت الگوی مصرف از معافیتهای قانونی 

بهره مند شوند.
مهدی بلوری اضافه کرد: پیشــتر به روز رسانی اطلاعات مددجویان به طور 
تقریبی هر ۳ ماه یک بار انجام می گرفت که پس از راه اندازی سامانه جدید، 
ضمن ارتقای رفاه مددجویان به روز رسانی اطلاعات با سرعت بیشتری انجام 

می شود.

یک مقام مسئول اعلام کرد؛ با قدردانی بهزیستی از شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی اعلام شد؛

ثبت نام داوطلبان عضویت در اتاق بازرگانی تبریز آغاز شد ۱۶ هزار مددجوی بهزیستی آذربایجان شرقی از پرداخت آب بها معاف شدند

اصفهان- محسن راعی: شـــرکت 
چهارمحـال  سفیددشـــت  فـولاد 
و بختیـاري در راســـتاي اسـتفاده 
حداکثري از توان سازندگان و صنعت 
گران داخلي، از ابتداي سال 1۳97 با 
تشکیل کمیته بومي سـازي و اسـتفاده 
از ظرفیت هـاي داخلي کشـور بیش 
از 225 قطعـــه و تجهیـز موردنیـاز 
صنعـت فـولاد را بومي سـازي کـرده 

اسـت.
مدیر عملیات شرکت فولاد سفیددشت با بیان این مطلب گفت: این شرکت 
طي چهار سال منتهي به دي ماه ۱۴۰۱ ،موفق به بومي سازي قسمت عمده اي 

از تجهیزات و قطعات موردنیاز خود به ارزش ۶،۲5۸،۰۰۰ دلار گردیده است.
ایمان سـلیماني بومي سازي و توانمندسازي داخلي را یکي از اولویت هاي مهـم 
شرکت دانست و گفت: بـا تشکیل کمیته بومي سازي، شناسایي و سـازماندهي 
قطعات و تجهیزات با قابلیت بومي ســازي و تأمین از داخل کشور در دستور 
کار قرار گرفت و بومي سازي این تعداد تجهیز براي شرکت فولاد سفیددشت 

از جنبــه هاي مختلفي ازجملـــه خودکفایي، 
توانمندسازي صنایع داخلي، کاهش هزینه هاي 
ارزي، قابلیت بهینه سازي و بازطراحي تجهیـزات 
و قطعات، تسریع در فراینـد خریـد و سـهولت 
دسترسي به خدمـــات پـس از فـروش حائـز 
اهمیـــت اســـت. وي از تأمین اقلامي نظیر 
ترانس ۴۰۰ ه ۳۳ کیلوولت، انواع گیربکس ها، 
الکتروموتورهــاي MV و کاتالیســت هاي 
ریفرمینــگ احیــا از منابع داخلــي به عنوان 
مهمترین تجهیزات و قطعات بومي سازي شده 

این شرکت در سال هاي ۱۴۰۰ و ۱۴۰۱ نام برد.
مدیر عملیات شرکت فولاد سفیددشت در پایان با اشاره به تدوین سند بومي 
سازي و توسعه همکاري واحدهاي عملیات و خرید شرکت فولاد سفیددشت 
در جهت سیاست گذاري تأمین قطعات واحد فولادسازي، ابراز امیدواري کرد 
حمایت روزافزون از ســازندگان و شــرکت هاي دانش بنیان داخلي به تأمین 
حداکثري تجهیزات و قطعات مورد نیاز واحدهاي صنعتي کشور و پیشبرد اهداف 

کلان شرکت در این زمینه منجر گردد.

رئیس سازمان جهادکشاورزی استان 
البرز بر تعییــن تکلیف مرغداری های 
غیرفعال با اولویــت احیاء و راه اندازی 
مجدد واحدهای تولیــدی تأکید کرد 
و گفــت: امکانات متعلــق به بخش 
کشاورزی نباید بلااستفاده بماند و باید 

به چرخه بازگردد.
جلسه کمیته راهبردی پیرامون خرید مرغ مازاد، 
تولید قراردادی گوشت قرمز دام سبک و تعیین 
تکلیف واحدهای غیرفعال مرغداری ها با حضور 

رئیس سازمان جهاد کشاورزی البرز، معاونین و مدیران مربوطه در سالن جلسات 
این سازمان برگزار شد.عبدالرضا بازدار، رئیس سازمان جهادکشاورزی استان البرز با 
اشاره به تراکم جمعیت و محدویت استان برای سرمایه گذاری و احداث واحدهای 
جدید مرغداری، بر لزوم انتقال ظرفیت های غیرفعال به ســایر زیربخش های 
کشاورزی تأکید کرد و گفت: امکانات متعلق به بخش کشاورزی نباید بلااستفاده 
بماند و باید به چرخه بازگردد.وی ضمن تأکید بر رفع مسائل و مشکلات واحدهای 
غیرفعال و تأمین منابع در صورت نیاز، در خصوص تعیین تکلیف و احیای واحدهای 

راکد، از مدیران شهرســتان ها خواست دلایل 
تعطیلی و درخواست بهره بردار بررسی شود و به 
واحدهای غیرفعــال تولیدی نیز برای راه اندازی 
مجدد اطلاع رســانی شود تا آن ها نیز اقدامات 
لازم جهت فعالیت را انجام دهند.رئیس سازمان 
جهادکشاورزی استان البرز عنوان کرد: در غیر این 
صورت تخصیص آب و سایر خدمات ارائه شده به 
مالکان واحدهای تولیدی غیرفعال که به هر دلیلی 
کار را تعطیل کرده اند، از آن ها سلب و در اختیار 
بخش کشاورزی قرار می گیرد.رافعی دهکردی، 
مدیر شعب بانک کشاورزی استان از اعلام آمادگی شعب منتخب این بانک برای 
اعطای تسهیلات سرمایه در گردش به واحدهای تولیدی استان خبر داد و با بیان 
ضرورت تسریع در اقدامات مطابق دستورالعمل ها، بر شفافیت فرآیندها و اولویت 
بخشی به رفع مسائل و مشکلات تولیدکنندگان تأکید کرد.گفتنی است با اعلام 
آمادگی تشکل های تولیدی حاضر در جلسه، شرکت پشتیبانی امور دام استان البرز 
نیز برای کشــتار ۱۰ هزار قطعه مرغ سویه آرین و راس، اعلام آمادگی کرد تا در 

راستای تعادل بخشی به بازار، حمایت های لازم از تولیدکنندگان را به عمل آورد.

با سرمايه گذاري شرکت فولاد سفيددشت صورت گرفت؛ رئیس سازمان جهادکشاورزی استان البرز:

بومي سازي بيش از 225 قطعه و تجهيز مورد نياز صنعت فولاد مرغداری های غیرفعال باید تعیین تکلیف شوند

اصفهان_محســن راعی:مدیرعامل شرکت ذوب آهن اصفهان 
گفت: مسیر تحول و تعالی در صنعت فولاد از معبر شناخت دقیق 
مشــکلات و حل آن ها می گذرد. به همین خاطر باید مشکلات 

احصاء شود تا با تحول به وجود آمده شاهد تعالی باشیم.
اولین کنگره بین المللی تحول، تعالی و توسعه زنجیره ارزش فولاد با رویکرد تولید 
ارزش آفرین با بکارگیری فناوری های نوین نسل چهارم صنعت امروز عصر در مرکز 

همایش های بین المللی صدا و سیما در حال برگزاری است.
اولین سخنران این کنگره، ایرج رخصتی مدیرعامل ذوب آهن گفت: ذوب آهن 
اصفهان در تاریخ فولاد کشور اثرگذار بوده و به همین خاطر معتقد است در رفع 

نقایص آن نیز باید پیش قدم باشد.
وی گفت: مسیر تحول و تعالی در صنعت فولاد از معبر شناخت دقیق مشکلات و 
حل آن ها می گذرد. به همین خاطر باید مشکلات احصاء شود تا با تحول به وجود 

آمده شاهد تعالی باشیم. حوزه مواد اولیه در صنعت فولاد کشور بسیار تأثیرگذار است 
که شاه بیت آن سنگ آهن است.

رخصتی افزود: ۱۲ هزار مجوز در زمینه اکتشاف معادن در سراسر کشور صادر 
شده که حدود ۷هزار معدن فعال است که در مجموع 5درصد مساحت کشور را 

پوشش می دهد.
مدیرعامل شرکت ســهامی ذوب آهن ادامه داد: متوســط عمق اکتشاف در 
کشورهای پیشرفته تا ۲5۰ متر، برای کشورهای دنیا تا ۸۰ متر و در کشور ما کمتر 
از ۱۰ متر است همچنین مدت راه اندازی معدن در کشور ما حدود ۷ سال است که 

یعنی این مقدار از زمان طول می کشد تا در نهایت یک معدن به محصول برسد.
وی خاطر نشان کرد: پهنه های سواحل دریایی بسیاری در کشور وجود دارد ولی 
ظرفیت های مورد نیاز برای استفاده از کشتی های پانوماکس، اندی ماکس وجود 
ندارد. به این معنا که تأسیســات و تجهیزات در کشور ما نیاز به تحول و اصلاح 

دارد. این درحالی است که در دنیا کشتی های ۴۰۰هزارتنی در حال فعالیت بوده و 
به خاطر سرشکن شدن هزینه ها، کرایه حمل ونقل به طور قابل توجهی کاهش 

می یابد.

رخصتی تصریح کرد: ظرفیت خوبی در کشور در زمینه حمل ونقل ریلی وجود دارد 
که البته دارای ایراداتی است. استان یزد امروز به هاب ریلی صنعت کشور تبدیل 
شده و از ظرفیت های خوبی برخوردار است. در مجموع به دلایل مختلف نظیر 
پدافند غیرعامل، سهولت حمل ونقل و کاهش هزینه جابجایی، این صنعت بزرگ 

کشور باید پیشرفت های زیادی را در سال های آینده شاهد باشد.
مدیرعامل شرکت ذوب آهن تأکید کرد: ۷5 درصد ظرفیت تولید فولاد در دنیا 
کوره بلند است و این در کشور ما دقیقاً برعکس است. مزیت انرژی باعث شده تا 
صنعت کشور به سمت کوره قوس برود. البته کوره بلند نیز فولاد خوب و تمیزی را 
تولید می کند و به همین خاطر باید در مورد کوره بلند اطلاعات کافی را داشته باشند.

لازم بذکر است؛ این کنگره در قالب دو پنل با موضوعات فلسفه توسعه، نقش راه 
جهش اقتصاد، صنعت فولاد و معدن و چگونگی ورود به فناوری های نوین نسل 

چهارم صنعت برگزار می شود.

ضرورت توسعه زیرساخت های کشور برای پیشرفت در صنعت فولاد
مدیرعامل ذوب آهن اصفهان در اولین کنگره بین المللی تحول، تعالی و توسعه زنجیره ارزش فولاد و معدن:

نشست خبری مدیران حوزه انرژی در اتاق خبر اداره کل فرهنگ 
و ارشاد اسلامی استان خوزستان برگزار شد .

اتاق خبر اداره کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی خوزستان با حضور مدیران حوزه 
انرژی استان)گاز، برق منطقه ای، آب و فاضلاب و پخش فرآورده های نفتی( در 

این اداره کل برگزار شد.
در ابتدای این نشست حجت الاســلام و المسلمین رضا کلاه کج مدیرکل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان خوزستان گفت: ما در اتاق خبر بدنبال چالش ها 
و نکاتی هستیم که مورد سوال مردم است و در کنار آن یک همفکری برای ارایه 

خدمات و گزارش عملکرد دولت به مردم می باشد .
محمدی مدیر پخش فرآورده های نفتی اهواز نیز در این نشســت بیان کرد: 
سوخت رسانی از چند طریق صورت می گیرد و بنا به مقتضیات مختلف از جمله 
کشتی و نفتکش این اقدام انجام می شود.وی افزود : سوخت رسانی که بر عهده 
شــرکت پخش فرآورده های نفتی است شامل سوخت رسانی به نیروگاه ها ، 

موسسات کشاورزی و جایگاه ها و غیره می شود.
محمدی ادامه داد : امســال شرایط خاصی بود و این سرما را در گذشته کمتر 
تجربه کرده بودیم که تمام مسولین تلاش نمودند و با تامین سوخت مورد نیاز 

نیروگاه ها قطعی برق در این حوزه نداشتیم .

مدیر پخش فرآورده های نفتی اظهار داشــت: تامین سوخت نیروگاه رامین و 
بهبهــان و غرب کارون از جمله فعالیت هایی بود که صورت گرفت و حتی به 

نیروگاه های سنندج ، پرند و کرمانشاه نیز سوخت رسانی نمودیم .
محمدی بیان کرد: در سنوات گذشته حتی در عرصه سوخت سی ان جی کاهش 
افت فشــار را در جایگاه ها داشتیم که امسال این موارد تکرار نشد .وی گفت: 

میانگین مصرف سوخت بنزین در استان ۳/5 میلیون لیتر در روز می باشد .
زری میدانی مدیرعامل شرکت گاز استان خوزستان در این نشست عنوان داشت: 
شرکت ملی گاز ایران و استان خوزستان با توجه به نوع خدماتی که ارائه می کند 

بیشترین ارتباط را با مردم دارد .
وی بیان کرد: امسال سرما زیادی را شاهد بودیم که تمهیداتی پیش بینی کرده 
بودیم تا قطع گاز نداشته باشیم و در حالی که امسال در بیش از ۲۰ استان دمای 
منفی داشتیم فشار گاز در بسیاری از بخش ها پایدار بود و فقط در تربت جام بود 

که در مقطعی قطعی گاز رخ داد.
زری میدانی گفت : یکی از دلایل قطع گاز آن است که تولید گاز ما در جنوب 

اتفاق می افتد و بیشترین مصرف گاز در شمال کشور رخ می دهد.
عباسیان معاون بهره برداری و توسعه فاضلاب خوزستان گفت : دولت سیزدهم 
در اولین سفر به اهواز با نگاه ویژه ای که داشتند ۸ هزار میلیارد تومان برای اهواز و 
۸ هزار میلیارد تومان برای توسعه شبکه آب و فاضلاب استان تخصیص دادند که 

برنامه ریزی برای تصفیه 5۰۰ هزار متر مکعب فاضلاب انجام شد.
معاون بهره برداری و توسعه شبکه فاضلاب خوزستان بیان کرد : اجرای این 
پروژه ها بخشی از مشکل اشتغال را حل خواهد کرد و بخشی از آب مورد نیاز 
صنعت را نیز تامین خواهد کرد.وی ادامه داد : هم اکنون در بخش فاضلاب بیش 
از ۱5۰ جبهه کاری در حال انجام است و با اتمام این پروژه ها شاخص بهره مندی 

از فاضلاب از ۳۹ درصد به ۶5 درصد خواهد رسید . 
عباسیان گفت : در دو سال گذشته فعالیت های زیادی در کشور صورت گرفته 

است و امیدوارم با اتمام این پروژه ها شاخص های بهداشتی افزایش یابند.
بلادی موسوی معاون برق منطقه ای استان خوزستان نیز در این نشست اظهار 
داشــت : برق منطقه ای متولی نگهداری و توزیع برق در دو استان خوزستان 
و کهگیلویه و بویراحمد اســت و برق را از تولید کنندگان دریافت می کنیم و 
به شــرکت های توزیع و مشترکین بزرگ می دهیم . موسوی گفت : برق را از 
طریق پست ها و خطوط انتقال می دهیم و مشترکین بزرگ نیز خطوط انتقال 

خود را دارند.
 در ادامه ی نشست اصحاب  رســانه به طرح سوالات و دیدگاه های خود در 
حوزه مسائل مربوط به حوزه فعالیت مدعوین پرداخته و مباحث مختلفی مطرح 
شد. ازجمله در این نشست امید حلالی بیان کرد : ارگان ها نباید پشت بخشنامه ها 
مخفی شــوند و اگر کمبود هایی وجود دارد باید به مردم گفته شود و دلجویی 

صورت بگیرد . 
حلالی گفت : خوزستان یعنی مدنیت و مدرنیت و مدیران ما باید در این سطح 
باشند چراکه تاریخ خوزستان به ۷ هزار سال قبل بر می گردد و باید کارهای بزرگی 

در استان صورت بگیرد تا رضایت مردم را در پی داشته باشد.
حلالی همچنین گفت : تولید انرژی باید به سمت شکل های نوین و انرژی های 

تجدید پذیر برود و از شکل سنتی خارج شود.

بیست و سومین نمایشگاه دستاوردهای پژوهش، 
فناوری و فن بازار خوزستان با حضور شرکت برق 
منطقه ای خوزستان در محل دائمی نمایشگاه های 

بین المللی خوزستان در اهواز آغاز برگزار شد.
غرفه این شــرکت در نمایشگاه هفته پژوهش میزبان بازدید 
علاقمندان بود و در آن دســتاوردهای تحقیقی و پژوهشی این 
شــرکت به نمایش درآمده است .از جمله طرح های تحقیقی و 

پژوهشی که با حمایت شرکت برق منطقه ای خوزستان به نتیجه 
نشســته و در این نمایشگاه به نمایش درآمده است می توان به 
طراحی و ساخت سه نمونه ترانسفورماتور نوری اندازه گیری ولتاژ 
و جریان ترکیبی برای پست های ۱۳۲ کیلوولت، بررسی و تحقیق 
در تدوین دانش فنی و ساخت نیمه صنعتی مقره پلیمری بر اساس 
شرایط آب و هوایی خوزستان، بررسی و امکان سنجی استفاده 
از قابلیت های واحدهای اندازه گیری فازور )PMU( در بهبود 

عملکرد رله های دیستانس خطوط انتقال شبکه برق خوزستان، 
تحقیق و بررسی حالت های گذرای رزونانس و فرورزوناس شبکه 
انتقال خوزســتان و ارائه راهکارهای جلوگیری از اثرات مخرب 
آنها، اشاره کرد.افزایش ظرفیت دمایی تجهیزات شبکه خوزستان 
متناسب با شــرایط اقلیمی با توجه به افزایش دمای استان، از 
جمله موضوعاتی بوده که به صورت ویژه محورهای پژوهشی و 
تحقیقی شرکت برق منطقه ای خوزستان را تشکیل و مورد حمایت 

قرار گرفته است.محمود دشت بزرگ مدیرعامل و کیومرث زمانی 
معاون برنامه ریزی و تحقیقات شرکت برق منطقه ای خوزستان در 
روز اول نمایشگاه در محل غرفه حاضر و میزبان بازدیدکنندگان از 
جمله مهرداد نیکو رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی خوزستان 
و سید احمد موالی زاده، معاون توسعه مدیریت و منابع استانداری 
بوده و به سوالات خبرنگاران و علاقمندان برق نیز پاسخ دادند.

امضای تفاهم نامه با دانشگاه شهید چمران اهواز و تقدیر از اساتید 

دانشگاهی که با این شرکت همکاری علمی داشته اند از جمله 
برنامه های شرکت برق منطقه ای خوزستان در اولین روز نمایشگاه 
دستاوردهای پژوهشی استان بوده است.دفتر تحقیقات و کنترل 
کیفیت تجهیزات، متولی و میزبان برپایی غرفه دســتاوردهای 
پژوهشی شرکت برق منطقه ای خوزستان در بیست و سومین 
نمایشگاه دســتاوردهای پژوهشی خوزســتان بوده و میزبان 

بازدیدکنندگان در طول برگزاری نمایشگاه بود.

روز گرم اتاق خبر اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان با حضور مدیران حوزه انرژی

ارائه دستاوردهای پژوهشی شرکت برق منطقه ای خوزستان در نمایشگاه هفته پژوهش استان

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان در اولین کنگره بین المللی تحول، تعالی و توسعه زنجیره ارزش فولاد و معدن:

تبریز – مسلمی : مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
آذربایجان شــرقی گفت: عملیات اجرایی مرحله 
دوم ساماندهی مجموعه مقبره الشعرای تبریز با 
اختصاص ۴0 میلیارد تومان در سال جاری در حال 

اجراست.
سیدمحمدحسین بلاغی، افزود: در سفر اول ریاست جمهوری 
به این اســتان نیز تصمیمات خوبی در این راســتا اتخاذ شد و 
۱۲۰ میلیارد تومان از اعتبارات ملی و اســتانی به این مجموعه 
اختصاص یافت و این اعتبارات از طریق منابع ملی و بخشــی 
از طریق منابع وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی تامین شده است.

وی با بیان اینکه قراردادهای ســازه ای این پــروژه در حال 
اجراســت، اظهار داشــت: بعد از اتمام عملیات ســازه ای این 
مجموعه، آماده سازی کف و صفه آن انجام می شود و در اوایل 
سال آینده بخش اعظمی از ورودی، نمای بیرونی صفه مقبره 

الشعرا تکمیل و برای بازدید گردشگران آماده خواهد شد.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اســلامی آذربایجان شرقی گفت: 
مجموعه مقبره الشــعرای تبریز به عنوان یکی از میراث  های 
گرانبهای فرهنگی و معنوی آذربایجان شــرقی در دنیا مطرح 

است و در سال های گذشته تمامی تلاش ها برای ساماندهی 
این مجموعه انجام شــده است ولی در دوران های مختلف در 

مدیریت این مجموعه رخوت و ضعف روی داده و تعارض هایی 
بین دستگاه ها اجرایی به وجود آمده بود.

بلاغی، با تاکیــد بر اینکه کار اجرایی این مجموعه به عهده 
شهرداری تبریز است، ادامه داد: رویکرد جدیدی که در شهرداری 
و شورای اسلامی تبریز برای اعلام زمان اتمام پروژه ها آغاز شده 
است، بر اساس آن مرحله دوم آماده سازی صفه جنوبی، پارک و 
بخش بیرونی مقبره الشعرا در ۹ اردیبهشت ۱۴۰۲ افتتاح می شود.
وی یادآوری کرد: اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان نیز 
نسبت به مقاوم سازی و بهبود وضعیت ظاهری المان مقبره الشعر 
اقدام کرده و آب بندی در قسمت های مختلف به صورت کاملا 
مهندسی و نوین در حال انجام بوده و شمسه شیشه ای بالای 
مقبره نیز تغییر کرده و فضای بسیار آرام و گردشگرپذیری در این 

مجموعه شکل خواهد گرفت.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اســلامی آذربایجان شرقی گفت: 
آماده سازی بیش از ۱۴ هزار مترمربع فضاهای فرهنگی داخل 
سازه  فعلی اعم از سالن های همایشی، موزه، اتاق های تخصصی 

برای انجمن ادبی و سایر بخش ها در برنامه اجرایی است.
بلاغی، ادامه داد: هیات امنای مقبره الشعرای تبریز با حضور 
امام جمعه، استاندار، جمعی از مدیران استانی و تعدادی از اساتید 
پیشکسوت فرهنگ و هنر استان در حال شکل گیری است و 

امید است با تصویب این هیات و تکمیل فیزیکی ابنیه مقبره 
الشعرا، برنامه ها و فعالیت های گسترده فرهنگی در این مجموعه 

آغاز شود.
وی با اظهار امیدواری به اینکه ۱۴۰۲ سال شکوفایی فرهنگ، 
هنر و ادب آذربایجان و تبریز در مجموعه مقبره الشعرا باشد، اظهار 
داشت: تلاش می شود فاز سوم ساماندهی این مجموعه نیز پایان 
سال ۱۴۰۲ و در نهایت ابتدای سال ۱۴۰۳ به بهره برداری برسد.

پروژه صفه شمالی مقبره الشعرا با هشت هزار و 5۰۰ متر مربع 
مساحت و ۲5۰ میلیارد ریال هزینه در هشتم شهریور ماه سال 
جاری به بهره برداری رسیده بود که در ادامه ساماندهی مجموعه 

مقبره الشعرا اقدام به ساماندهی صفه جنوبی می شود.
مقبره الشعرا نماد فرهنگ و هنر آذربایجان است. مجموعه ای 
که هویت تاریخی شــهر را به یدک می کشد و همواره فرش 
قرمزش، زیر پای گردشــگران ایرانی و خارجی گسترده است، 
مکانی که ۴۰۰ شاعر و ادیب ایرانی از جمله استاد محمدحسین 
بهجت تبریزی متخلص به شــهریار، اسدی طوسی، قطران 
تبریزی، خاقانی شــروانی و همام تبریــزی در این مکان آرام 

گرفته اند. 

مدیرکلفرهنگوارشاداسلامیآذربایجانشرقی:

ساماندهیمجموعهمقبرهالشعرایتبریزدرحالاجراست

آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه شهرستان 

ساری منطقه سه
برابــر رأی شــماره 140160310457003260 مورخــه 1401/10/10 کــه در هیــأت موضوع 
قانــون تعییــن تکلیــف وضعیــت ثبتــی اراضی و ســاختمان های فاقد ســند رســمی مســتقر 
در واحــد ثبتــی منطقــه ســه ســاری تصرفــات مالکانــه خانــم زهــرا پیــروز فــر فرزنــد علــی 
مــدد بــه شــماره ملــی 4609240521 بشــماره پرونــده 453-1400 نســبت بــه ششــدانگ 
عرصــه و اعیــان یــک قطعــه زمیــن بــا بنــای احداثــی بــه مســاحت 331 ) ســیصد و ســی و 
یــک متــر( مترمربــع قســمتی از پــاک شــماره 3390 اصلــی واقــع در بخش 1 ثبت ســاری 
خریــداری مــع الواســطه از مالــک رســمی بــا کســر ســهم وقــف محــرز گردیــده اســت. لــذا 
بــه منظــور اطــاع عمــوم در دو نوبــت بــه فاصلــه 15 روز آگهــی مــی شــود در صورتــی کــه 
اشــخاص نســبت بــه صــدور ســند مالکیــت متقاضــی اعتراضــی داشــته باشــند مــی تواننــد 
از تاریــخ انتشــار اولیــن آگهــی بــه مــدت دو مــاه اعتــراض خــود را بــه ایــن اداره تســلیم و 
پــس از اخــذ رســید، ظــرف مــدت یــک مــاه از تاریــخ تســلیم اعتــراض، دادخواســت خــود را 
بــه مراجــع قضایــی تقدیــم نماینــد، بدیهــی اســت در صــورت انقضــای مــدت مذکــور و عدم 

وصــول اعتــراض طبــق مقــررات ســند مالکیــت صــادر خواهــد شــد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/10/24
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/11/08
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